
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
        

 
     Příjemné prožití vánočních svátků,  
v novém roce hodně štěstí, zdraví, 
osobních a pracovních úspěchů  

                          Vám přeje OÚ Bezvěrov 
 

 



Vážení přátelé, 
jsou tu opět očekávané, nejkrásnější svátky v roce – Vánoce. 
Dovolte mi k blížícímu se konci roku malé ohlédnutí za letošním rokem. 

Nelze nezačít jinak, než opravou průtahu I/20 Bezvěrov. Práce na opravě průtahu 
byly pro letošní rok ukončeny. Původně mělo být vše hotovo do konce září. Firma Robstav 
stavby k.s. požádala ŘSD (ředitelství silnic a dálnic) o prodloužení termínu plnění. I přesto 
firma nestihla opravu dokončit včas a tím se vystavila nemalému penále z prodlení. Často 
se mě ptáte, proč tu máme ostrůvky, že je silnice úzká apod. Projektovou dokumentaci 
vypracoval projektant vybraný ŘSD. Byli jsme na několika jednáních k připomínkování 
projektu. Ostrůvky jsme nechtěli. Stanovisko Policie ČR bylo na základě platných vyhlášek 
a norem nekompromisní, nicméně se podařilo dosáhnout například toho, že máme 
parkovací stání u školy a některé sjezdy, což původně nemělo být. I šířka vozovky 7,5 
metru se nám podařila vyjednat oproti původním 7 metrům. Terénní úpravy a osev 
zelených ploch budou pokračovat na jaře příštího roku. Myslím, že jsme si s touto stavbou 
všichni užili své. Děkuji Vám za toleranci a trpělivost. Důležitý je ale výsledek. Celková 
úprava vzhledu průtahu obce je již nyní viditelná. 
Jak jsme již zmiňovali, vyřídili jsme na tuto rekonstrukci dotace, které svou výší jsou 
nejvyšší za posledních několik let. Na veřejné osvětlení jsme získali dotaci z Programu 
stabilizace a obnovy venkova Plzeňského kraje ve výši 400.000,-Kč. Na chodníky a 
nasvícení přechodu pro chodce ze SFDI v konečné výši 1.118.000,-Kč.  
 Další akce, kterou jste jistě zaznamenali je práce na rekonstrukci domu č.p.121 na 
křižovatce Bezvěrov, kde vzniknou čtyři malometrážní byty. Práce probíhají podle plánu. 
Jsme více jak za polovinou rekonstrukce a hotovo by mělo být do léta příštího roku. 
 V bytových domech č.p.136-141 se podařilo vyměnit okna v kočárkárnách, sklepích, 
sušárnách a balkonová okna v mezipatrech. V domech č.p.128 - 131 byly zatepleny půdní 
prostory a vyměněny boční vchodové dveře, které dle termosnímků vykazovaly významné 
tepelné ztráty. Renovaci bytových domů se chceme i nadále věnovat. 
 Další prioritou je naše škola. Také tam byl zateplen půdní prostor a o prázdninách 
byla škola kompletně vymalována. Byla pořízena myčka na nádobí a nový kuchyňský 
sporák. Na školní zahradě byly osazeny nové herní prvky a naše školní děti se tak konečně 
dočkaly nového dětského hřiště. Na hřiště jsme získali dotaci z MMR ve výši 282.000,-Kč. 

Byla dokončena oprava kapličky sv. Floriána v Bezvěrově. Na opravu jsme obdrželi 
dotaci z MMR ve výši 194.598,-Kč. 
 Byl realizován projekt Astronomické aktivity obce Bezvěrov - sluneční hodiny u 
vysílače Krašov, opět za finanční pomoci v rámci programu Podpora rozvoje venkovského 
cestovního ruchu v Plzeňském kraji ve výši 70.000,-Kč, více v dalším příspěvku. 
 Obdrželi jsme rozhodnutí o přiznání dotace na techniku pro svoz bioodpadu ve výši 
1.708 000,-Kč. 
 Pro hasiče v Buči se začalo s výstavbou nové garáže, v současné chvíli chybí už jen 
vrata a nátěr fasády. 
 

Podané žádosti o dotace: 
 na rekonstrukci domu č.p.77 (na křižovatce). Pokud bychom byli úspěšní, mělo by 
zde vzniknout zázemí pro zaměstnance obce, ale i pro naše spolky. Rekonstrukce by se 



týkala zateplení budovy, výměny střešní krytiny, výměny oken a dveří.  
 na zateplení budovy Obecního úřadu včetně výměny oken a zdroje tepla. 
Připravujeme se na podání žádosti o dotaci na opravu garáží u domu č.p.77. 

 

Proběhlo další jednání se zástupci Vodárny a.s. a s Vodárenskou a kanalizační Plzeň. 
Tématem bylo řešení budoucnosti vodovodu a dodávky pitné vody. S dodávkou a s 
kvalitou pitné vody jsou neustálé problémy. V létě bylo nutné vyměnit v bytových domech 
č.p.136 až 141 vodovodní potrubí na teplou vodu, do centrální kotelny vyměnit vodovodní 
přípojku včetně odkalovacích ventilů a vyčistit boilery. Věřím, že se tím problém v těchto 
domech podstatně zlepšil. Využili jsme přítomnosti zaměstnanců vodáren a nechali na 
vodovod připojit hasičárnu v Dolním Jamném. 

Povrchová voda bude stále vzácnější, je tedy nutné si vážit každé kapky, proto jsme 
nechali vyčistit rybníček u zimního stadiónu.  
Na příští rok je v plánu vyčistit rybníček na návsi ve Služetíně a malý rybníček na Chudči. 

Před měsícem jsme řešili možnosti demolice bývalé sušky v Bezvěrově. Zažádali 
jsme na Stavební úřad Manětín o nařízení k demolici. Věřím, že vše bude mít rychlý spád a 
podaří se budovy bývalé sušky v příštím roce zbourat. 

 

Jednali jsme se zástupci SÚS Plzeňského kraj o stavu silnic. Letos byla opravena 
silnice v obcích Služetín a Vlkošov. V příštím roce máme přislíbenou opravu silnice 
Bezvěrov-Krašov-Potok nástřikovou technologií. Mohu říci a jsem tomu nesmírně rád, že 
máme s úřady velmi dobré vztahy a nejinak je tomu i SÚS Plzeňského kraje. Osobně si 
vážím toho, kolik se za poslední dva roky do silnic v našem katastru investovalo. Je nutné 
neustále vytvářet jakýsi tlak a bojovat za každou korunu, která by se mohla investovat do 
našeho regionu, což není vždy jednoduché.  

V letošním roce byla také opravena zbylá část silnice v obci Buč a osazeno dopravní 
značení. Využili jsme vyfrézovaného asfaltu ze stavby průtahu a opravili v Bezvěrově cestu 
u Brejchů a za horním rybníkem u Turků. 
 

Pracujeme na změně č.2 Územního Plánu Obce Bezvěrov. Jedná se především o 
navrácení rozvojových ploch, které byly v minulém období z ÚP vypuštěny. Ploch určených 
například pro výstavbu rodinných domů, či pro výstavbu nových garáží především pro 
občany bytových domů. 
 

Zmínil jsem pouze to hlavní z činnosti OÚ. Děkuji touto cestou všem zastupitelům za 
konstruktivní přístup a výbornou spolupráci. Děkuji naší četě za péči o vzhled našich obcí 
a našim topičům za opravu oplocení plynové nádoby, rekonstrukci WC a sociálního zázemí 
v kotelně, za výstavbu pergoly u bytovky ve Vlkošově, za drobné opravy v bytových 
domech a v ZŠ/MŠ, za údržbu dětských hřišť a fotbalového hřiště. 

Velký dík za výbornou práci a prezentaci naší obce si zaslouží vedení a zaměstnanci 
naší školy, dále všichni hasiči, sportovci, myslivci, členové Rozety klubu, skupina Cerberos, 
kronikář František Laubr a všichni ti, kteří se jakkoliv podíleli na pořádání našich akcí. 
 

Vánoce jsou svátky klidu, proto Vám, Vašim rodinám a blízkým přeji klidné a 
pohodové vánoční svátky. 
Do nového roku Vám přeji pevné zdraví, mnoho lásky, štěstí, tolerance a mnoho 
pracovních a osobních úspěchů.                             Jan Matoušek, starosta 



Zprávičky z naší školičky                                                                                              . 
Co se děje ve škole                                   
  

Nový školní rok jsme zahájili 4. září 2017 se třinácti školáky a dvaceti mateřáčky. Pan starosta tradičně 
pasoval pět prvňáčků, popřál všem žákům mnoho úspěchů a přivítal děti na nově zbudovaném hřišti. Další 
důležitou a příjemnou novinkou je získání dotace ve výši  
463 700,- Kč a zapojení MŠ do projektu „Sousední světy“. 
 

2. října jsme zahájili celoroční projekt „Les ve škole – škola 
v lese“. O tomto projektu 
průběžně informujeme na 
našich webových stránkách 
školy a v prostorách školy si 
můžete prohlédnout různé 
výstavky s výstupy 
z projektu.  

 
 
  24. října byla základní   
  škola a předškoláci   
  z MŠ na návštěvě v ZŠ   
  a MŠ Útvina, kde jsme   
  se zúčastnili programu  
  „Bublinková show“. 
 
 

28. října přivítaly děti naše nejmenší občánky krátkým vystoupením. 
2. listopadu jsme uspořádali Pohádkový průvod obcí, který jsme 
zakončili spaním ve škole. 
 
 
 
 
 
 
 

6. listopadu si děti vyrobily obrázky z písku. 
             8. listopadu měly děti z mateřské školy Svatomartinskou 
             besídku a školáci nám upekli Svatomartinské rohlíčky  
             na průvod, který se konal další den 
 
 
 
 
 
 

             22. listopadu jsme uspořádali tradiční Podzimní kavárnu  
             s odbornou přednáškou Mluvíme správně? 



27. listopadu na nás čekala beseda na téma „Náš les“  
a návštěva ze ZŠ a MŠ Útvina. S příchodem  
měsíce listopadu bylo také spojeno nacvičování  
na vystoupení u vánočního stromu.  

 
 
 
 
 
   
    5. prosince nás navštívil Mikuláš s čertem i      
  andělem a rozdali dětem krásnou nadílku. 
 

 
12. prosince paní Chlupová ukázala na tvořivé dílničce 
pro rodiče a děti výrobky z pedigu a drobné vánoční 
dekorace. 
 

18. prosince se konala Vánoční besídka se spoustou básniček, písniček a scének pro rodiče a přátele školy. 
Nezapomněli jsme ani na zvířátka v lese, kterým jsme ke krmelci donesli spoustu dobrot. 
19. prosince jsme si vyzkoušeli vánoční zvyky a tradice a 20. prosince jsme si vyrobili krásné dárečky ve 
vánočních dílničkách. 
 

Nad rámec výuky v naší škole nabízíme několik zájmových kroužků, jako např. Soptík, Kuchtík, Hýbej se a 
Rybaření s Jindrou. Tyto kroužky jsou vedeny pro naše děti zcela zdarma. 

     
Touto cestou bych chtěla také poděkovat našim rodičům a přátelům naší školy, kterým není škola 
lhostejná, a několikrát nám velice pomohli formou sponzorského daru. Děkuji tedy především manželům 
Radovým, paní Kalčicové za perfektní ukázku a prohlídku farmy v Nežichově a paní Komancové za krásné 
háčkované oblečky a její výrobky z pedigu, prodejně APSA a Firmě Kasia Toužim.  
Další velké díky patří panu Stočkovi za odvoz dětí, které odvážel pravidelně každé odpoledne a našemu 
obecnímu úřadu za uvolnění své zaměstnankyně paní Jirsové, která nám děti do školky a školy každé ráno 
zase přiváží autobusem. Děkuji také za velkou pomoc při Pohádkovém průvodu, a to paní Honkové st., 



paní Vodičkové, paní Märzové, Jíříkovi Märzovi, Jindovi Dufkovi a Lence Honkové a Mikulášovi – panu 
Plášilovi, čertovi – panu Märzovi a krásnému andělovi – Nikolce Štorkové. 

Obrovský dík patří našemu panu starostovi, panu místostarostovi a obecním zastupitelům za nové 
hřiště, zateplení půdy, vymalování celé školy, opravu elektřiny, pořízení myčky na nádobí, nového sporáku 
a mnoho dalších oprav a potřeb.  
 

Podrobné a aktuální informace o ZŠ a MŠ Bezvěrov najdete na našich webových stránkách 
http://www.bezvaskolawebsnadno.cz Fotografie z akcí pak na stránkách ttp://skolabezverov.rajce.idnes.cz.  
                                                                                     Za kolektiv MŠ a ZŠ Mgr. H. Žemličková – ředitelka školy.     

                                                                                            

Oprava kapličky v Bezvěrově                                                                                       . 
František Laubr 
 

V letních měsících v roce 2017 začaly práce na opravě místní kapličky. Práce provedla firma 
Stavební montáže, s.r.o, která také provádí přestavbu domu č. p. 121. Obec získala dotaci na opravu 
kapličky od Ministerstva pro místní rozvoj částku 194.598 Kč. Celkové náklady na rekonstrukci byly 
336.377 Kč. 

Dělníci sundali původní krytinu (eternit). Šindel nahradily střešní latě, na které byly položeny 
pálené tašky. Základní zdivo bylo odizolováno od okolní zeminy a odvodněno. Podlaha byla rozebrána. Byl 
zhotoven podklad pod původní dlažbu. Kaplička dostala novou fasádu a barevný vzhled. Byla vyměněna 
stará okna za nová. Zavěšeny nové okapy a svody. 

V srpnu se u kapličky naskytla zajímavá 
podívaná. Dělníci zvedali novou měděnou kopuly 
cibulového tvaru na vrchol kapličky, na místo 
původní čtyřboké. Do zvonice byl umístěn tubus 
s upomínkovými předměty z této doby a popis 
rekonstrukce kapličky. 

Koncem září došlo k předání stavby kapličky 
v dodrženém termínu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Před 
rekonstrukcí 



Velké sluneční hodiny u Bezvěrova                                                                                                      . 

Václav Sidorjak 

V průběhu měsíce září byla mezi obcemi Bezvěrov a Krašov dokončena instalace pěti kovových 
číslic, které společně s televizním vysílačem Krašov tvoří velké sluneční hodiny. U slunečních hodin je 
využíváno projekce vrhaného stínu na plochu a nejinak je tomu také v tomto případě. Otevřená konstrukce 
stožáru vysílače omezuje prostup slunečních paprsků k povrchu země, kde je promítána silueta stožáru v 
podobě dlouhého stínu. Na výslednou podobu stínu má však kromě absence opláštění stožáru vliv také 
jeho šířka. Při pohledu ze země směrem k vrcholu stožáru dochází vlivem prodlužující se vzdálenosti k 
nedostatečnému zastínění Slunce a okrajové sluneční paprsky dopadají do prostoru promítaného stínu, 
kde snižují jeho kontrast. 
  V následujícím textu se pokusím stručně popsat základní principy v určování času za pomoci Slunce 
a tyče. Vyplyne z toho také důvod kompromisu, proč velké sluneční hodiny u Bezvěrova ukazují správný 
čas pouze v obdobích blízkých rovnodennostem. 
  Slunečních hodin existuje mnoho typů nejrůznějších konstrukcí. Pravděpodobně nejběžnější jsou 
ty, které zdobí fasády budov nebo veřejná prostranství. Svým principem pocházejí již z antiky a tvoří je 
šikmá tyč (tzv. polos), která je rovnoběžná se zemskou rotační osou. Stín polosu je poté vrhán obvykle na 
kolmou nebo vodorovnou plochu. 

Jiný jednoduchý prostředek, který používali naši 
předkové už v dobách starověku je svisle postavená tyč 
(tzv. gnomon), která vrhá stín na vodorovnou plochu. 
Pomocí gnomonu a vhodné stupnice lze měřit azimut a 
výšku Slunce nad obzorem a tím také i čas. Úhel mezi 
stínem a vyznačeným poledníkem (tj. směrem 
nejkratšího stínu) ukazuje čas během dne - hodinu a 
délka poledního stínu určuje čas během roku - datum. 

Televizní vysílač Krašov je stavba kolmá k 
povrchu země a je tedy nutné využít stejný způsob v 
určování času, jako je tomu v příp. gnomonu (svisle 
postavená tyč na vodorovné ploše). K tomu, abychom prostřednictvím gnomonu dokázali určovat přesný 
čas kterýkoliv den v roce, je nutné mít buď velmi složitou síť ukazatele ciferníku, nebo jím neustále 
pohybovat po ose. Délka stínu gnomonu je proměnlivá (z důvodu pohybu planety Země na oběžné dráze 
kolem Slunce) a je nutné zajistit, aby k vyznačenému poledníku dosahoval pouze konec stínu. (*pozn. 
Poloha osy je vzhledem k poledníku přesně definována zeměpisnou šířkou místa, kde se sluneční hodiny 
nacházejí). Toto řešení lze uplatnit pouze u menších modelů slunečních hodin, ale nikoliv v případě tak 
rozsáhlé stavby, kde jsou všechny její části pevně spojeny se zemí. Velké sluneční hodiny u Bezvěrova 

proto určují místní pravý sluneční čas pouze v době 
blízké jarní a podzimní rovnodennosti mezi 10:00 - 
14:00 hod. Středoevropského času (SEČ). V případě 
změny času na Středoevropský letní čas (SELČ) je 
nutno přičíst +1 hodinu. 

Více informací o jednotlivých 
charakteristikách slunečních hodin, ale také o 
historii a technických údajích televizního vysílače 
Krašov naleznete na dvou informačních tabulích, 
které jsou zároveň s odpočívadly umístěny na 
parkovací ploše před vstupem do areálu Českých 
Radiokomunikací. 

 
V současné době, kdy dokážeme určovat čas s velkou přesností prostřednictvím nejrůznějších 

časoměrných přístrojů, ztrácejí sluneční hodiny svoji užitnou funkci a jejich význam je především 



dekorativní. Tuto funkci bezpochyby velké sluneční hodiny u Bezvěrova plnit budou. Velké kovové číslice 
lemující komunikaci jsou nepřehlédnutelným architektonickým prvkem v místní krajině a stožár 
televizního vysílače je viditelný na několik desítek kilometrů. 
Televizní vysílač Krašov s  výškou 342 metrů je nejen nejvyšší stavbou v západních Čechách a zároveň 
druhou nejvyšší stavbou v České republice, ale dokonce převyšuje i slavnou Eiffelovu věž v Paříži. 

Doposud největší sluneční hodiny světa (tzv. Samrat Yantra) se nacházejí v prostorách královské 
astronomické observatoře v indickém Džajpuru. Jde o trojúhelníkovou kamennou stavbu z 18. stol. s 
výškou přes 27 metrů. Český rekord tvoří sluneční hodiny na náměstí T. G. Masaryka v Třešti (kraj 
Vysočina) s výškou ukazatele 8,21 metru. 

Projekt velkých slunečních hodin u Bezvěrova byl finančně podpořen Plzeňským krajem a Obcí 
Bezvěrov. Dále se na jeho uskutečnění podílela Západočeská pobočka České astronomické společnosti, 
zástupci Hvězdárny v Rokycanech a Plzni a další členové realizačního týmu. 

 
 
 
 

Kulturní okénko                       

 
Kulturní ohlédnutí za rokem 2017 na Bezvěrovsku 
 
Rok 2017 svými kulturními akcemi pořádanými obecním úřadem příliš nevybočoval ze schématu 
minulých let.  Proto je připomenu jen v rychlosti: v březnu jsme oslavili Den žen, v květnu jsme přivítali 
konvoj historických aut americké armády a oslavili Den dětí.  
Na jaře jsme se pokusili přijít s novinkou, která byla určena hlavně pro dříve narozené spoluobčany, 
kterou jsme nazvali Posezení s písničkou. 
Na začátku června se již tradičně konalo Setkání seniorů, které se, nejen díky Malé muzice Nauše Pepíka, 
vydařilo. Naopak na konci června se konala Bezvěrovská pouť, která měla bohatý program a poprvé se 
odehrála v novém stanu.  
V srpnu se opět (po několika letech) uskutečnila Bezvěrovská máchanda. 
Spolu s oslavou narozenin České republiky jsme přivítali naše nové občánky a při začátku období 
adventu rozsvítili vánoční strom. 
Bylo nám ctí pogratulovat našim občanům k jejich výročím a popřát jim hodně sil a zdraví do dalších let. 
Zároveň jsme se loučili s našimi spoluobčany, kteří nás opustili. 
 
Nejen obecní úřad zajišťuje kulturní dění v obcích a tak je to také správné. 
Proto bych chtěla poděkovat všem, kteří pořádají akce nebo pomáhají. Jako třeba stavění májů, turnaj 
v nohejbalu, hudební Open Air v D. Jamném, motoristický The Fichtl tour. Myslivecký spolek pravidelně 
pořádá střelby a Poslední leč, fotbalový klub Bezvěrova nás zve každých čtrnáct dní na domácí zápasy a 
Jindra Dufek na svém rybníčku loví rybičky a pořádá příjemná posezení u vody. A hasiči vždy pomáhají, 
když je potřeba. 
 
Všem, kdo nás při našich akcích podpořili a nebo je pořádali, ještě jednou děkuji.  
 
Přeji Všem našim občanům krásné a pohodové prožití vánočních svátků, pevné zdraví a v roce 2018 se 
těším na setkání a spolupráci. 

 
Vaše Jana Petrů 

 



Půlrok v obrazech                                                
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

… rozsvícení vánočního stromu 
… myslivecký výřad 

… oprava kostela na Krašově 

… volby do Poslanecké sněmovny ČR 

… po stopách historie 

… akce U sumečka 

… hasičská garáž v Buči 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

… nové hřiště u školy 

… školáci  

… pouť poprvé v novém stanu 

… turnaj v nohejbalu 
… fotbalový zápas bývalých a současných fotbalistů 



Prosba o pomoc                                                                                                              . 
Pečovatelská služba Manětín 
Prosíme o pomoc všechny, kdo mají doma zbytky staré vlny a nevědí co s ní. Potřebovaly bychom ji pro 
naše klientky, které stále pilně pletou čtverce na deky pro potřebné děti v rámci akce, do které se 
zapojily. Jelikož jsou opravdu šikovné, vyrobily jich již mnoho a zásoby vlny se nám tenčí. Jde o 
mezinárodní akci, kterou pořádají „Šikovné ruce pomoci“ s názvem: UPLEŤ ČTVEREC! Pokud by mohl 
někdo věnovat zbytky staré vlny, ozvěte se, prosíme, na telefonní číslo 774 483 706 – paní Václavíková. 
Moc vám děkujeme. 

 
 
Oznámení Obecního úřadu Bezvěrov                                                                        . 
 

Provoz OÚ Bezvěrov o vánočních svátcích  
Od středy 27.12.2017 do pátku 29.12.2017 bude obecní úřad uzavřen. 
 
 

Volby prezidenta republiky 
1.kolo se uskuteční dne :         12. ledna 2018 od 14:00 do22:00 a 
                                13. ledna 2018 od 8:00 do 14:00 
Případné 2.kolo se uskuteční dne: 26. ledna 2018 od 14:00 do22:00 a  
            27. ledna 2018 od 8:00 do 14:00 
Volební místnost: zasedací místnost Obecního úřadu Bezvěrov 
 

 
OZNÁMENÍ O CENĚ VODNÉHO A STOČNÉHO OD 1.1.2018 
Pro občany napojené na vodovod Potok-Krašov-Bezvěrov-Ostřetín 
 V souladu se smlouvou o nájmu vodovodů a kanalizací mezi společnostmi Vodárenská a 
kanalizační a.s. a Vodárnou Plzeň a.s., Vám sdělujeme, že v roce 2018 na návrh provozovatele byla 
v obcích okresu Plzeň-sever, které jsou akcionáři Vodárenské a kanalizační a.s. schválena níže uvedená 
cena vodného s platností od 1.1.2018. 
 Zvýšení ceny vodného v r. 2018 je hlavně ovlivněno zvýšením nájmu vodárenské infarstruktury 
placeného provozovatelem, odpisy z nově pořízeného majetku a provozních nákladů. 
 
                                                Stará cena  Kč/m3   Nová cena  Kč/m3 
Vodné (voda pitná)  64,15      64,81 
                                                   
 
Sběrný dvůr Nečtiny 
 je otevřen sběrný dvůr v areálu u Nečtinské 
zemědělské a.s. Při evidenci odpadu  zpětného 
odběru je požadován po občanech průkaz totožnosti. 
 

 
 
Kontakt 
obsluha: p. Stoklasová, tel. 604 794 428   
 p. Pešta tel. 601 560 311 
p. Vaněk  606 091 936 (za Odpady Bohemia)

Provozní doba     
pondělí         08:00 - 12:00 hod.      
středa           14:00 - 19:00 hod.   
sobota          08:00 - 12:00 hod.  



Oznámení                                         
 
Poděkování 
  Chtěl bych touto cestou poděkovat za projevy 
soustrasti, květinové dary a slova útěchy všem, 
kteří se přišli naposledy rozloučit s mojí 
manželkou Marií Marešovou. Zároveň děkuji 
panu starostovi za květinové dary a osobní 
účast.                                                                                                                       
                                Miloslav Mareš, Bezvěrov 138 
 
 
 

 

Štědrovečerní  a půlnoční mše   

24. prosince 2017 
16:00  Nečtiny 
22:00  Manětín,  
24:00  Rabštejn nad Střelou 
 
25. prosince 2017 
8:00  Manětín,  
14:00 Nečtiny 
Manětín 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Betlémské světlo v Bezvěrově  
            

Tak jako v jiných letech bude do Bezvěrova 
přivezeno Betlémské světlo, kterým si můžete 
zapálit své lucerny a svíčky. Plánovaný termín je 
v neděli 24.12.2017  u kapličky sv. Floriána. Čas 
bude vyvěšen na kapličce.  
 
 
 
 
Prodej kalendářů na rok 2017 
Na Obecním úřadu Bezvěrov můžete koupit 
kalendář na rok 2018 s motivy a zajímavostmi 
obcí  našeho blízkého okolí okresů Plzeň-sever a 
Karlovy Vary. „Kraj živých vod“ za 35,- Kč/kus 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

Rybářský spolek U sumečka 
Vás zve na 

 

CHYTÁNÍ NA DÍRKY 
 

V pondělí  1.ledna  2018 
Od 9.00 hod 

 
rybník “U sumečka” v Bezvěrově 
 
AKCE NEJEN PRO RYBÁŘE 

 
Občerstvení zajištěno 

 
 


